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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 12. 6. 2023 

Přítomni: MgA. Michálek, Ing. Horníčková, doc. Francán, MgA. Indrák Ph.D., doc. Hlavica, prof. 

Medek, MgA. Petr, Mgr. Pospíchal, Ing. Valentová, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Ing. 

Vondráčková, prof. Willi 

 

Informace rektora:   

➢ Informace ze zasedání ČKR 7.- 8.6. ve Křtinách – proběhly volby do nového 

předsednictva, UVŠ zastupuje Ingeborg Radok Žádná. Důležitý byl projev ministra MŠMT 

Mikuláše Beka ohledně financování VVŠ – vyzval ČKR k zamyšlení nad 

školným/zápisným. Návrh změny statutu doktorandů ze studenta na zaměstnance. Další 

jednání bude probíhat na Radě VŠ 15.6. v Praze.  

➢ V pátek 9.6. proběhlo setkání s doc. Pešl-Šilerovou, doc. Strnadem a MgA. Peclovou – 

návrh na rozdělení plánovaných konferencí „Hudba, umění, managment“ a konference se 

zaměstnavateli (kvůli termínu festivalu ENCOUNTER) na duben a poslední týden v lednu 

2024. Kolegium s návrhem souhlasí.  Termín: 22.1.2024.  

➢ Memorandum s ND – finalizace, bude posláno fakultám před podpisem, který proběhne 

21.6. dopoledne.  

➢ Jednání s odbory – doc. Drápelová zrušila schůzku s vedením, připravuje svůj materiál, 

v září proběhne schůzka: 15.9.2023. 

➢ Budova DF JAMU – do června 2020 byla kulturní památkou, aktuálně třetím rokem již 

není. MK znovu rozjelo řízení, aby se jí stala. 

➢ Informace k HF na základě výzvy děkana DF ohledně schůzek prorektorů a proděkanů – 

schůzka proběhne bez členů HF dne 18.6.2023. 

➢ Účast na kolegiu děkana DF – kvestorka vytvoří seznam všech zástupců JAMU na všech 

možných platformách.  

➢ Téma Občasník – proběhla schůzka s Janem Němcem nad kooperací časopisu Ateliér 

205 – děkan Francán je zastáncem toho, aby to byl pouze studentský časopis bez zásahu 

zvenčí. Více zapojit hudební fakultu. Bude probráno na zítřejší PR schůzce.  Shoda na 

stanovisku Občasník znovu zamrazit a Ateliéru 205 případně pomoci v samovolném 

rozvoji.  

➢ JAMU TALKS – poslána statistika na fakulty kvůli snížené sledovanosti, žádost o 

stanovisko děkanů k dalšímu pokračování. Probráno v diskusi.  

➢ Cena rektora – návrh udělit cenu studentovi z HF David Šimeček (2. ročník doktorského 

studia, klarinet). Cena bude předána v června v rámci promocí.  

➢ Termíny KR 4.9., PV 28.8. 2023. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Školení BOZP – aktuálně mají všichni zaměstnanci platné školení (vyjma 2 osob 

v dlouhodobé PN a 2 osob na RD).  
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➢ Poplatek za jmenovací a habilitační řízení na obou fakultách po domluvě bude činit 15 tis. 

Kč – platnost od října 2024. 

➢ Od 1.6. byly pro všechny součásti spuštěny dovolenky přes IS – školí Michal Vala (v 

případě dotazů/problémů je kontaktní osobou). Od 1.9. nebude uznávána papírová verze 

dovolenky. 

➢ Astorka – informace o novém vypsání VŘ na technický dozor stavby, dále bylo nově 

vypsáno výběrové řízení na zhotovitele stavby (termín pro podání nabídek je v poslední 

červnové dekádě). 

 

HF:  

➢ První setkání se zástupci České školní inspekce: ukázala se možnost podpořit záměr ČSI 

podpořit prožitkovou výuku v oblasti umění a kultury a umožnit žákům základních a 

středních škol přímý kontakt se živým uměním (návštěva koncertů, road show ve školách 

atd.). 

➢ HF fakulta začala sbírat systematicky zpětné vazby od hostujících zahraničních profesorů. 

➢ V rámci Kvality vznikl popis formátu děkanských zkoušek. Hostující zahraniční pedagog 

prof. Johannes Ebenbauer z Vídně poslal velmi konkrétní doporučení a ocenil jak formát 

zkoušek, tak jejích realizace.  

➢ Informace a závěry ze zkušenosti předsednictví mezinárodní evaluační komise pro 

akademickou agenturu AIKA – evaluace vysoké školy hudební v Rize. 

➢ Realizace projektu BIP (blended intesive programme) na Akademii Muzyczne v Gdaňsku, 

které se účastnili prof. Opršál a studenti KBN.  

 

DF:  

➢ 9. 6. proběhla velmi zdařile premiéra Ateliéru Divadlo bez hranic Once Upon a Time in 

Skala - audiowalk a performance po Kamenné kolonii 

➢ Nastupující ročníky herectví čekají předpremiéry ve Studiu Marta a DnO na konci června.  

➢ Probíhají státní zkoušky a přijímací zkoušky na navazující magisterské studium.  

 

Informace pror. Valové: 

➢ Finalizace pětileté hodnotící zprávy. Bude projednána v Radě pro vnitřní hodnocení, která 

zasedá 27.6. V Teamsech existuje skupina, kde jsou uloženy všechny evaluační zprávy, 

žádost o doplňování.  

➢ Konzultace se studentskými zástupci z Akademických senátů o etických problémech – z 8 

se ozvalo 6 zástupců, se kterými proběhne schůzka.  

➢ Poděkování HF za spolupráci na akreditačním spisu Pedagogika klavírní hry – bude 

odevzdáno na NAÚ. 

➢ Statut školitele – došly podněty z fakult, návrh na pracovní schůzku v září. 

 

Informace pror. Medka:  

➢ Proběhlo pravidelné pololetní hodnocení CRP 2022/2023: 

• Festivaly a přehlídky – prostředek rozvoje zvyšování kvality umělecké činnosti jako 
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výstupu ze studia a její vzájemné posouzení v oborech múzických umění – aktivity 
realizovány průběžně v souladu s harmonogramem projektu, stejně tak dochází 
k čerpání finančních prostředků, neočekávají se žádné zásadní problémy či změny 
(hl. řešitel pror. Medek) 

• Standardy kvality výuky na českých vysokých školách – předány základní 
informace o obsahu řešení projektu (prof. Macková/pror. Valová) 

• Prevence neetického jednání na akademické půdě a podpora kompetencí v péči o 
oběti – realizace probíhá, hlavní aktivita – audit rovných příležitostí, proběhne na 
podzim (pror. Hlavica) 

• Engagement for sustainability – University leaders in SDG II (UNILEAD II) – 
energetické audity vysoutěženy, proběhnou do konce roku, ostatních oblastí se 
pravidelně účastníme jako posluchači (Ing. Horníčková) 

• Koordinovaný rozvoj ekonomických aplikací vysokých škol (Ing. Kokeš) 

• Budování situačního povědomí v kyberprostoru VVŠ a efektivní reakce na krizové 
situace (Ing. Kokeš)  

• Projekty OVIS – průběžně realizovány, hlavní činnosti a významné čerpání 
finančních prostředků plánováno ke konci roku 

• Implementace a další rozvoj poradenství na JAMU, samostatný projekt – hlavní 
řešitelka seznámila přítomné s probíhajícími aktivitami a informovala je o plánu 
dělení finančních prostředků na podzim (pror. Valová) 
 

➢ Proběhlo hodnocení probíhajícího projektu NPO. 

➢ AS JAMU – proběhlo schválení VZ JAMU včetně schválení změny neinvestičního 

rozpočtu JAMU na rok 2023. 

➢ ESF2, ERD2 – uzavřeno a finančně vyrovnáno 

➢ MK ČR – NPO – vypsána výzva Mobilita III. S termínem podání do září 2023 na přijíždějící 

i vyjíždějící pracovníky kulturních organizací 

➢ SR JAMU – VZ JAMU byla kladně projednána per rollam bez připomínek.  

➢ PPSRVČ – proběhla schůzka ke strategii PPSRVŠ pro roky 2024 a 2025. – dojde ke 

změně směrnice 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Byla vybrána nabídka k realizaci auditu rovných příležitostí – Mgr. Kateřina Kaňková 

(https://gekcr.cz/members/katerinakanokova/), audit se bude týkat jen zaměstnanců, 

studenti by museli být zkoumáni v samostatném auditu (ale dotazy budou i na sběr zpětné 

vazby od studentů). Hlavní fáze auditu (rozhovory, dotazníky) bude probíhat v září a říjnu 

a bude nezbytné ji dostatečně zpropagovat, aby účast byla co nejvyšší, resp. závěry audit 

co nejvíce relevantní. Financován audit bude z CRP, zbylé prostředky z projektu budou 

použity na podporu JAMU Talks. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Byla schválena žádost JAMU o projekt mobilit osob v programu Erasmus+ ve výzvě 2023. 

➢ 5.6. proběhla schůzka s panem proděkanem Likinem a 20.6. proběhne schůzka s paní 

proděkankou Chládkovou na téma směrnice internacionalizace. 
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➢ 7.6. proběhla schůzka Rady pro inovace JMK s tématem migrační politiky jako nástroje 

konkurenceschopnosti. 

➢ Účast na předávání cen Jihomoravského kraje za rok 2022. 

➢ Spolupráce s HF na přípravě Gratulačního koncert ke 100. narozeninám profesorky Aleny 

Veselé. Vše probíhá podle plánu. 

➢ Stále probíhají práce na struktuře menu hlavního webu JAMU. Další schůzku se 

zhotovitelem mám naplánovanou na 16.6. 

➢ Alumni model v IS – schválení a úpravy welcome e-mailu při registraci absolventa 

s fakultami. 

➢ Digitální archiv – obsahová část – žádost o schůzky s kolegy z DnO a s kolegy z DF na 

příští týden. 

 

Informace ředitele DnO:  

➢ Dny spolupráce se ZUŠ – 13. - 17.6. 2024 – zkušebny nejsou problém, jinak bude probíhat 

na jevišti zkoušení předpremiéry muzikálové inscenace DF. 

 

Informace ředitele Astorky:  

➢ Rekonstrukce: v po 29.5. byla pro zájemce připravena možnost prohlídky budoucího 

„staveniště“ (přišly se podívat tři firmy); VŘ na dodavatele stavby se uskuteční za týden (v 

út 20.6., ve 12 h budou otevřeny obálky, od 14 h proběhne samotné VŘ); ve st 31.5. 

zasedala komise VŘ pro technický dozor stavby … všichni kandidáti byli vyřazeni pro 

nesplnění stanovených kritérií; komise doporučila VŘ ukončit, zrušit a vypsat jej znovu s 

pozměněnými parametry (např. jen dvě referenční stavby).  

➢ Ve spolupráci s MENDELU (pí. ředitelka Jana Hradská) bylo domluveno, že v průběhu 

naší plánované rekonstrukce (léto 2024) bude poskytnuta našim studentům potřebná 

kapacita (pravděpodobně na Tauferových kolejích /Jana Babáka/). 

➢ Ve čt 8.6. a pá 9.6. proběhlo setkání ředitelů a vedoucích zaměstnanců KaM (AMU, 

Poněšice). 

➢ V pá 16.6. se uskuteční akce s názvem "Vejška k nezaplacení: dostupné a důstojné 

studentské bydlení“, která proběhne pod patronací poslankyně Kláry Kocmanové (Piráti) 

v pražském kampusu Hybernská. 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 4. 9. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                             MgA. Michálek a vedení 

 


